
Zápis č. 2/2021-2022 z jednání studentské rady konané 7.12, 2021 

  

Schůzi řídil: Josef Kryml 

Schůze se také zúčastnili: ředitelka školy Ilona Němcová a zástupce ředitelky Michal 

Vejvoda 

      

Záznam z jednání: 

 

— Byla vytvořena virtuální burza učebnic (VIBUČ) na google classroom. Je přístupna pro 

všechny studenty gymnázia. Na otázku, jak učebnu dál propagovat, nabídla p. ředitelka (ŘŠ) 

možnost odeslat zprávu přes Bakaláře. 

— Nápad na postavení střechy/přístřešku je nerealizovatelný kvůli vysokým nákladům, které 

šplhají do statisíce Kč. ŘŠ uvedla, že rozpočet je 150.000 Kč a je to věc Střč KÚ. Je to 

dlouhodobý plán.  

— Sázení nových stromů na školní zahradě je uskutečnitelné, ale se souhlasem vyučujících 

biologie, které se tento prostor starají. ŘŠ uvedla, že kolem školy je stromů dost. Pro starost o ně 

je třeba zahradník. Je vybudována přírodní zahrada, kterou má na starosti sekce biologie, a 

proto je třeba tuto otázku řešit s nimi.  

— Akce kde se shlukuje velký počet lidí (např.: Vánoční besídka) se kvůli covidu nesmí konat. 

Proto je ani nemůžeme organizovat. ŘŠ, ZŘŠ uvedli, že nelze mísit třídy, ale mohou probíhat 

třídnické hodiny, které je třeba včas nahlásit ZŘŠ.  

— Byl vznesen dotaz na počet nakažených na gymnáziu. ŘŠ - lze dodat počty očkovaných, příp. 

počty nahlášených nakažených, ale nemusí být odhaleni přímo při školním testování. Informace 

přijde od rodičů. 

— Adrielly - dotaz, jak je to se započítáním absence u těch, kteří jsou v karanténě. ŘŠ - 

karanténa je vedena jako nezapočitatelná absence. Student či jeho zákonný zástupce ale musí o 

této skutečnosti informovat TU. 

 

V závěru ŘŠ upozornila na web SR, který je třeba upravit. Jsou v něm zastaralé informace. 

 

Zapsala: Monika Rozínková 

 


